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Per JoanM el dc., 05/09/2018 - 21:10

L'ésser humà és fruit de l'amor. Si no hi ha implicació dels dos, no neix una nova vida. Així mateix Déu amb nosaltres: ell
necessita de cada cor, mà, peu, per ser fecund en el món. No espera vèncer, sinó convèncer, dins la nostra llibertat. El seu ADN
s'ha de fer una sola cosa amb el nostre ADN. Però cal obrir-nos a Ell. Deixem que fecundi cadascun dels nostres passos.

https://pregaria.cat/user/42

